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Protokół nr XVII (17) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 23 maja 2025 r. 

 

w godz.1300-1515 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

1. Władysław Biłas 

2. Andrzej Ciołek 

3. Paweł Artur Czyż 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Krzysztof Tomasz Kazaniecki 

6. Anna Anetta Kozioł 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Piotr Mościński 

9. Piotr Rant 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Anna Staroszczuk 

12. Jarosław Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Stanisław Wójtowicz 

15. Anna Zyborowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował wszystkich uczestników sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w sieci internetowej na portalu eSesja. 

 

Przywitał przybyłych na Sesję Radnych Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości  

i otworzył obrady XVII (17) Sesji Rady Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił proponowany porządek obrad 

/porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący poinformował, iż protokół z XVI (16) Sesji Rady Powiatu został wyłożony  

do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XVI (16) Sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, , Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz. 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił informację Rady z prac Rady  

w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował,  

że miał stały kontakt z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami 

Starostwa, a przede wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: 

✓ zajmował się sprawami bieżących Rady Powiatu, 
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✓ pracował nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

✓ pełnił dyżur oraz był w stałym koncie z Biurem Rady, 

✓ 3 maja 2025r. brał udział w uroczystych Obchodach 234 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 

3 Maja, 

✓ 11 maja 2025r. uczestniczył z Panem Starostą oraz częścią radnych uczestniczył  

w Obchodach Dnia Godności Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną „Bądźmy Razem” 

organizowanych przez Zespół Placówek Edukacyjno- Wychowawczych w Gołdapi, 

✓ 13 maja 2025r. wraz z Panem Starostą uczestniczył w uroczystym apelu z okazji Dnia 

Strażaka w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

✓ 16-17 maja 2025r. uczestniczył wraz z Radnymi w spotkaniu z delegacją z powiatu Stade, 

✓ 22 maja 2025r. wspólnie z Radnymi uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami 

Pomorskiej Grupy Konsultingowej  w sprawie utworzenia spółdzielni energetycznej, 

✓ uczestniczył wraz z Panem Starostą w spotkaniach z Posłem Januszem Ciechoniem, Radnym 

Sejmiku Jarosławem Słomą i Wicewojewodą Mateuszem Szauerem. 

 

Ad.5 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu /informacja  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uczestniczył w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 28 kwietnia 2025 r. w uroczystym zakończeniu roku szkolnego klas maturalnych Liceum 

Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Gołdapi; 

2. 2 maja 2025 r. w uroczystościach z okazji Dnia Flagi Rzeczypospolitej Polskiej; 

3. 3 maja 2025 r. w uroczystych obchodach 234. rocznicy uchwalenia Konstytucji  

3 Maja; 

4. 9 maja 2025 r. wspólnie z Przewodniczącym Rady Powiatu oraz z Sekretarz Powiatu  

w obchodach 15. Gołdapskiego Pułku Przeciwlotniczego natomiast Wicestarosta 

uczestniczyła w finale konkursu „Mam talent” w Szkole Podstawowej nr 2 im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Gołdapi; 

5. 11 maja 2025 r. wspólnie z Wicestarostą oraz częścią radnych w obchodach Dnia Godności 

Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną „Bądźmy Razem” organizowanych przez Zespół 

Placówek Edukacyjno - Wychowawczych w Gołdapi; 
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6. 13 maja 2025 r. wspólnie z Przewodniczącym Rady Powiatu w uroczystym apelu  

z okazji Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Gołdapi; 

7. 15 maja 2025 r. w naradzie w Warmińsko – Mazurskim Urzędzie Wojewódzkim  

w Olsztynie o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz 

edukacji prawnej. Wicestarosta uczestniczyła w otwarciu Izby Etnograficznej  

w Jurkach, Sekretarz Powiatu w zastępstwie w Uroczystej Gali z okazji Międzynarodowego 

Dnia Pielęgniarki i Dnia Położnej w Giżycku natomiast Członek Zarządu Władysław Biłas 

Sesji Rady Gminy Banie Mazurskie; 

8. 16 maja 2025 r. w uroczystym podpisaniu umowy  na budowę amfiteatru w Gołdapi; 

9. 16-17 maja 2025 r. w spotkaniu wraz z radnymi z delegacją z powiatu partnerskiego Stade; 

10. 22 maja 2025 r. wspólnie z radnymi w spotkaniu z przedstawicielami Pomorskiej Grupy 

Konsultingowej w sprawie utworzenia Spółdzielni Energetycznej oraz Wicestarosta wzięła 

w II Wojewódzkim Konkursie Piosenki „Mazurska Nuta”. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Gołdapskiego do opracowania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. ,,Dokumentacja projektowo-

kosztorysowa na przebudowę drogi powiatowej nr 1898N o przebiegu dr. woj. Nr 651 

(Pluszkiejmy)- Budwiecie- Boczki o długości około 3km”; 

b) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego  

za I kwartał 2025 roku; 

c) przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2024; 

d) nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 163/3 o pow. 0,0218 ha, położonej w obrębie 

Budwiecie gmina Dubeninki, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej  

pod drogę powiatową; 

e) nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 166/1 o pow. 0,0296 ha, położonej w obrębie 

Budwiecie gmina Dubeninki, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej  

pod drogę powiatową; 

f) nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 163/5 o pow. 0,0232 ha, położonej w obrębie 
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Budwiecie gmina Dubeninki, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod 

drogę powiatową; 

g) zamiany nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego na nieruchomości 

będące własnością (prywatną) położone w obrębie 2 miasto Gołdap; 

h) zmian budżetu powiatu na rok 2025; 

i) unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych 

placówek opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania  

o charakterze interwencyjnym”; 

j) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze 

interwencyjnym”; 

k) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Gołdapskiego do opracowania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. ,,Dokumentacja projektowa 

budowy drogi powiatowej nr 1792N na odcinku od msc. Górne do msc. Zawiszyn o 

długości ok. 8,00 km”; 

l) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu Gołdapskiego do opracowania 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania pn. ,,Dokumentacja projektowa  

na rozbudowę drogi powiatowej nr 1734N Banie Mazurskie- Grodzisko o długości 

około 9,4 km”; 

m) upoważnienia pracownika Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi w zakresie 

wydawania decyzji administracyjnych w czasie nieobecności Dyrektora; 

n) przyjęcia rocznej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego  

za 2024 rok. 

2. Zarząd rozpatrzył wniosek w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 1290/7  

o pow. 0,0013 ha, położonej w obrębie 2 miasto Gołdap, stanowiącej własność Powiatu 

Gołdapskiego. 

3. Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, których właścicielem  

lub zarządzającym jest Powiat Gołdapski; 
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✓ rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok; 

✓ udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2024 rok; 

✓ zmian budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że w dniu 29 kwietnia 2025 roku Rada 

Powiatu w Gołdapi podjęła 3 uchwały, których projekty opracowały: Główny specjalista  

ds. zdrowia i pomocy społecznej – 2 projekty uchwał; Wydział Finansowy - 1 projekt uchwały. 

Powyższe uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie 

Warmińsko – Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. 

Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna  

jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu. 

 

Radny Pan Andrzej Ciołek zapytał jaki był powód unieważnienia konkursu na prowadzenie 

domu dziecka. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że brak złożonych ofert.  

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński przedstawił 

wnioski i opinie Komisji Stałych Rady /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński poinformował, że posiedzenie Komisji Stałych 

Rady Powiatu odbyło się w dniu 20 maja br. Przewodniczący przedstawił opinie Komisji 

Stałych Rady Powiatu do materiałów będących przedmiotem posiedzenia dzisiejszej Sesji Rady 

Powiatu. Dodał, że Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że ostatnie posiedzenie 

komisji rewizyjnej odbyło się 13 maja br. Komisja Rewizyjna w pełnym składzie  

wraz z radnymi oraz przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych dokonała przeglądu 

wybranych dróg powiatowych i obiektów mostowych na terenie Gminy Dubeninki oraz Miasta 

Gołdap. Dokonano objazdu drogi Błąkały, Stańczyki, Żytkiejmy. Dokonano przeglądu mostu 

na rzece Błędzianka, wiaduktu kolejowego w miejscowości Wysoki Garb, wiaduktu  
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w miejscowości Degucie, dokonano objazdu drogi Budwiecie Boczki, wiadukt kolejowy 

miejscowość Meszno, ulica Kolejowa i mostu na rzece Gołdapa, ulica Lipowa. Komisja wraz 

z radnymi przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych dokonała oględzin, wniosków  

nie wypracowała. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant  przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.7  

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił raport o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 

2024 /raport wraz z prezentacją w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki szczegółowo omówił raport w formie prezentacji. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że kończąc rok 2024, chciałby przedstawić krótkie 

podsumowanie działań Zarządu Powiatu Gołdapskiego oraz wyrazić wdzięczność wszystkim, 

którzy aktywnie wspierali nasze inicjatywy. W mijającym roku odbyło się 33 posiedzenia 

Zarządu, podczas których podjęto 76 uchwał i przygotowano 60 projektów uchwał Rady 

Powiatu, wszystkie zgodnie z zasadami przejrzystości publikowane były w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Z nieodpłatnej pomocy prawnej skorzystało 482 mieszkańców powiatu 

to wyraźny sygnał, że tego typu wsparcie jest potrzebne i będą one kontynuowane. Zawsze są 

starania, aby korzystać z każdej dostępnej możliwości pozyskiwania dodatkowych środków 

zewnętrznych, które pozwalają realizować ważne zadania inwestycyjne. Poprawa 

infrastruktury drogowej, wspieranie edukacji, rozwój ochrony zdrowia to tylko niektóre  

z priorytetów. Rok 2024 nie był łatwy – zarówno pod względem organizacyjnym,  

jak i finansowym, ponieważ budżet nie należy do najłatwiejszych, a liczba dostępnych 

programów wsparcia była ograniczona. Mimo to, dzięki wspólnemu zaangażowaniu, udało  

się zrealizować wiele ważnych działań. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że 

ważna jest ciągła współpraca z mieszkańcami, dlatego zachęca wszystkich do dzielenia się 

swoimi potrzebami i pomysłami, ponieważ bez tego nie da się skutecznie zarządzać powiatem. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki serdecznie podziękował wszystkim Radnym, pracownikom 

Starostwa, dyrektorom jednostek, ale przede wszystkim mieszkańcom powiatu, za zaufanie, 

wsparcie i współpracę.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant poinformował, że w roku 2024 przez kilka pierwszych 

miesięcy powiat funkcjonował w ramach zarządu wcześniejszego, jeszcze za poprzedniej 

kadencji, natomiast od połowy roku po wyborach samorządowych, które odbyły się w ubiegłym 
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roku, powiat jest prowadzony przez obecny zarząd powiatu. Wcześniej kierowała powiatem 

Pani Starosta Marzanna Wardziejewska, która jest w nowej kadencji, a powiatem kieruje Pan 

Starosta Krzysztof Kazaniecki.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr zapytał czy są jakieś pytania. 

 

Radna Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że pięknie się czyta raport o stanie powiatu 

gołdapskiego i jest wiele inwestycji infrastrukturalnych, a szczególnie w infrastrukturze 

drogowej, które bardzo wszystkich cieszą, na pewno również mieszkańców. Radna Powiatu 

Pani Grażyna Senda dodała, że część tych inwestycji jest już ujęta w raporcie z 2023 roku  

i ma  nadzieję, że następny raport za  rok 2025 będzie zawierał wiele nowych inwestycji,  

może więcej niż w tym. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że w raporcie pod 

pozycją 39 jest uchwała z 13 sierpnia 2024 roku w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 

reaktywacji linii kolejowej nr 41 na odcinku Gołdap-Olecko, numer uchwały V/24/2024. Radna 

Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że z CPK został tylko kadłubek i szprychy, które 

miały prowadzić m.in. do innych miast i m.in. do Gołdapi, są nieaktualne. Wygląda  

na to, że trzeba zapomnieć o reaktywacji tej linii na trasie Gołdap-Olecko. Radna Powiatu  

Pani Grażyna Senda powiedziała, że szpital jest najważniejszym problemem, który dotyczy 

mieszkańców i cały czas był monitorowany. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda dodała,  

że były protesty, manifestacje, które dotyczyły odtworzenia oddziału wewnętrznego. Radna 

Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że w raporcie napisane jest, że warunkiem, który 

uzależniał od tego, żeby uruchomić ten oddział wewnętrzny, jest oczywiście pozyskiwanie 

środków finansowych na sprzęty, na remonty, zabezpieczenie kadry medycznej, że prowadzone 

są rozmowy z lekarzami i pielęgniarkami oraz zawarcie umowy z NFZ na finansowanie 

świadczeń. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda dodała, że wszystko co jest tutaj napisane, było 

robione również w poprzednich latach i w połowie roku od 1 czerwca czy lipca zatrudniono 

nową panią prezes pod warunkiem, że właśnie doprowadzi do uruchomienia oddziału 

wewnętrznego. Natomiast wszystkie te czynności, które tutaj zostały realizowane odbywały się 

również wcześniej i niestety nie przyniosły żadnego skutku. Radna Powiatu Pani Grażyna 

Senda powiedziała, że jest  napisane, że odbyła się rozmowa z dyrektorem NFZ, który 

potwierdził, tworzenie oddziału wewnętrznego w Gołdapi i takie rozmowy w poprzednim 

zarządzie również były prowadzone, ale to jak gdyby nie uspokajało mieszkańców. Zadaniem 

GoldMedici było zabezpieczenie potrzeb medycznych mieszkańców, a najważniejszym 

wyzwaniem dla jednostki jest wprowadzenie zbilansowanej działalności bieżącej. Radna 
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Powiatu Pani Grażyna Senda dodała, że poprzedni prezes też postawił w dobrej kondycji 

finansowej spółkę. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że jeśli chodzi  

o pozyskiwanie nowej kadry medycznej to nie wie, ile nowa pani prezes tej kadry medycznej 

pozyskała i co pozwoli oferować usługi medyczne na co najmniej dotychczasowym poziomie 

i na przykład w poradniach kardiologicznych te usługi się znacznie wydłużyły. Radna Powiatu 

Pani Grażyna Senda dodała, że prognozowanie sytuacji finansowo-ekonomicznej  

oraz organizacyjnej w zakresie usług medycznych uwarunkowane ogólną sytuacją społeczno-

gospodarczą w kraju, to jest jak gdyby wiadome, oraz w dużym stopniu uzależnione od zmian 

systemowych w obszarze opieki zdrowotnej. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda dodała,  

że ma nadzieję, że Pani prezes sobie poradzi, i nie ma nic z zarzutów tutaj do Pani prezes 

aktualnej i przeszłego Pana prezesa. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała,  

że do tej pory nie jest znane, jak zachowa się pan starosta i zarząd, gdy dostanie polecenie  

o rozmieszczeniu na terenie powiatu nielegalnych migrantów. Radna Powiatu Pani Grażyna 

Senda powiedziała, że kilka dni temu na łamach Gazety Rzeczpospolita, a potwierdził  

to również Portal Niezależna, jak i również Telewizja Republika, w Polsce są trzy szlaki 

przemytnicze i zaangażowani w to są aktywiści aktywnie wspierający obecny obóz rządzący. 

Pojawiają się takie nazwiska jak Bartosz Kramer, Paweł Kasprzak oraz Klementyna Suchanow. 

Jeden szlak to jest rosyjski, czyli od Trójstyku, a więc jest to teren powiatu gołdapskiego,  

drugi jest to szlak białoruski oraz szlak bałtycki. 

 

Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że chciałby zwrócić uwagę, że debata trwa 

w tej chwili nad raportem, który dotyczy granic powiatu, a Pani Radna odnosi się do sytuacji 

w granicy z Białorusi. 

 

Radna Powiatu Pani Grażyna Senda powiedziała, że szlak bałtycki precyzyjnie również dotyczy 

powiatu. Radna Powiatu Pani Grażyna Senda dodała, że prokuratura oficjalnie w komunikacie 

potwierdziła ustalenia Portalu Niezależna i Telewizji Republika. Radna Powiatu Pani Grażyna 

Senda poinformowała, że tak jak tutaj Pan przewodniczący mówił, do 7 maja była ona również 

w zarządzie i poza tym nie ma większych zarzutów jak do obecnego zarządu, w związku  

z tym zagłosuje ona za. 

 

Przewodniczący Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że  chciałby zwrócić uwagę, że debata 

trwa nad raportem, który dotyczy roku 2024 i tak jak słusznie Pani radna zauważyła, w tamtym 

czasie była.  
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że działania, które tam się zjawiły także  

m.in. w szpitalu, bo to nie są zadania, które były poprzedniego zarządu. Część z tych dotacji 

jest również zadaniami od obecnego rządu, dzięki życzliwości wojewody zakupiono sprzęt  

do ratownictwa medycznego.  Zostało podpisane i negocjowane porozumienie w sprawie 

szpitali przyjaznych wojsku, zwiększono liczbę lekarzy, dołożono wszelkich starań ku temu, 

że nie jest tak jak za poprzedniego zarządu i nieodpłatne. Pomoc świąteczna i nocna jest  

w większym zakresie realizowana, niż była do tej pory. Trafiają się sporadyczne 

niezabezpieczenia dyżurów, ale ich jest więcej. Teraz trwa nostryfikacja pozostałych dwóch 

lekarzy internistów, którzy będą zabezpieczać  potrzeby oddziału wewnętrznego, który zarząd 

zamierza otworzyć i zostaną zatrudnieni w spółce. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że co kwartał, co pół roku składane jest zapotrzebowanie, ale w obecnej bazie 

lokalowej, to co było od lat i jak wygląda ten szpital, on nie ma takich możliwości, żeby  

w godnych warunkach przyjąć tam mieszkańców. Prowadzone są rozmowy m.in. z rządem,  

jak i senatorami i posłami ku temu, żeby uruchomić środki z innych źródeł niż tylko dotacje  

w postaci, że trzeba dofinansowywać też ze swoich środków, a znaleźć też źródła finansowania, 

żeby te remonty wykonać i żeby to było w sposób godny. Lekarze też muszą mieć sprzęt,  

na którym muszą pracować. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi  

o inwestycjach obecnych rządów to nie chciałby wchodzić tutaj w politykę, bo polityka jest nie 

na miejscu, przynajmniej nie w powiecie, ale w tych inwestycjach, o których Pani Radna 

wspomniała, są również inwestycje, które zostały środki pozyskane z obecnego rządu. Źródła 

finansowania na pewno będą inne, bo każdy rząd ma inne swoje pomysły. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że ma on działać na rzecz powiatu gołdapskiego  

i ku temu, żeby jednak tych inwestycji było jak najwięcej i były jak najbardziej korzystne  

dla mieszkańców i przede wszystkim dla stanu powiatu gołdapskiego. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki poinformował, że nie było szkoleń, które miały na celu przyjmowanie uchodźców. 

Były szkolenia obronne. Każde szkolenie ma swoje założenia, od przyjęcia, po powodzie,  

po różnego rodzaju rzeczy. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że każdy jak i ten rząd 

ma jakieś założenia, które będzie musiał zrealizować z Unią Europejską i nie wiadomo jakie  

to są założenia, ale na pewno na terenie powiatu gołdapskiego takich uchodźców tutaj nie ma, 

ani żadnej wiedzy w urzędzie, że powiat miałby przyjmować i nikt nie jest zwolennikiem 

przyjmowania uchodźców tutaj.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że słyszał tą informację  

od Pana starosty w temacie potencjalnych uchodźców, że tego rodzaju zagrożenia, a nie tego 
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rodzaju szkoleń, o których Pan starosta mówi, rzeczywiście nie było. Przewodniczący Rady 

Powiatu Pan Piotr Rant  dodał, że Pan starosta już udzielał wcześniej jasnej, wyraźnej, 

jednoznacznej informacji na ten temat, więc tym bardziej dziwne jest, że pani temat  

po raz wtóry próbuje wnosić ten temat w trakcie debaty, a szczególnie debaty na temat stanu 

powiatu w Gołdapi za rok  

 

Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, że w zakresie bezpieczeństwa, jeżeli chodzi o kwestię 

raportu, to jest to przedstawione w sposób bardzo profesjonalny i bardzo czytelny. Radny Pan 

Andrzej Ciołek dodał, że  tak jak słusznie Pani Grażyna zauważyła, pół tej działalności to był 

poprzedni zarząd z zaplanowanym budżetem, pół obecny zarząd jako kontynuacja tego, co już 

zostało zrealizowane. Radny Pan Andrzej Ciołek poinformował, że ulica Jeziorowa w zbiegu z 

ulicą Łączną jakoś umknęło  uwadze bezpieczne przejście dla pieszych i o tym warto by było 

tam pomyśleć, bo ani pasów, ani znaków pionowych nie ma, a ulica wymaga tego, żeby o tym 

również pamiętać. Radny Pan Andrzej Ciołek powiedział, aby zwrócić uwagę na nocną 

świąteczną opiekę z uwagi na to, że maj tego roku, konkretnie sygnał, który do mnie dotarł, że 

mieszkanka odbija się od zamkniętych drzwi przy nocnej świątecznej. Wprawdzie personel nie 

potwierdza tego, żeby się tak mogło zdarzyć, natomiast jest tam dzwonek również, z którego 

można by było skorzystać. Radny Pan Andrzej Ciołek dodał, że gdyby tam był zwykły podpis 

w przypadku zamkniętych drzwi, proszę dzwonić, byłoby pewnie pomocne.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że ta sytuacja z oznaczeniem tego dzwonku, 

jeżeli nie ma zabezpieczenia dyżuru jest. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że sam był świadkiem tego i pomoc w tych przypadkach została udzielona, ponieważ był napis 

na kartce, że tutaj jest pielęgniarka, która będzie udzielać pomocy, instruować, co robić  

i tak dalej. I pielęgniarka też informowała o tym, że w przypadku zagrożenia życia jest 

możliwość wezwania karetki, która jest naprawdę obok i dowiezienia tej osoby  

do odpowiedniego szpitala.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że jeśli chodzi o temat CPK,  

to chciałby  poinformować, że projekt Centralnego Portu Komunikacyjnego nie został okrojony 

do poziomu kadłubowego, tylko został zracjonalizowany oraz realnie osadzony  

w harmonogramie możliwości jego wykonania. Druga informacja dotyczy tego, że szprycha 

była przewidziana i jest przewidziana na połączeniu między Warszawą, Łomżą i Giżyckiem  

i tam ta szprycha będzie miała swój koniec. Natomiast my będziemy w zasięgu funkcjonowania 



12 
 

Rail Baltica, która jest realizowana. Wkrótce będzie rozstrzygnięty przetarg na budowę odcinka 

z Białegostoku do Ełku i krok po kroku później będzie to budowane w kierunku Białegostoku. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że prowadzone są nie tylko rozmowy w sprawie 

CPK, tylko są też inne źródła finansowania, które są możliwe, między innymi z Wicepremierem 

Władysławem Kosiniakiem-Komyszem, który też widzi potrzebę i zasadność takiej linii  

o charakterze nie tylko do przewozu ludzi, ale i innej możliwości, bo tak jak wiemy, jest sprzęt 

wojskowy, który też musi podróżować i być dostarczany na poligony, i to jest jedna  

z możliwości, które mogą się wydarzyć w związku z tą koleją. Prowadzone są rozmowy także 

z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim, jak i Urzędem Marszałkowskim w sprawie możliwości  

i finansowania i racjonalizacji tej linii. 

 

Pani Grażyna Senda powiedziała, że po czynach ich poznacie. 

 

Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Ad.8 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił uchwałę Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Gołdapi wotum zaufania /uchwala Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 6 do 

protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformowała, że na podstawie art. 30a ust. 9 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu uchwala, co następuje. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie powiatu gołdapskiego za 2024 rok Rada Powiatu 

w Gołdapi udziela Zarządowi Powiatu Gołdapi wotum zaufania. Wykonanie uchwały powierza 

się Przewodniczącemu Rady Powiatu w Gołdapi. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

i podlega ogłoszeniu w sposób zwyczajowo przyjęty. Zgodnie z art. 30a ust. 4 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu rozpatruje raport, o którym 

mowa w ust. 1, podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia lub nieudzielenia zarządowi absolutorium. Raport jest rozpatrywany w pierwszej 

kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie powiatu przeprowadza się debatę, Zarząd 

Powiatu w Gołdapi przedstawił Radzie Powiatu w Gołdapi w dniu 29.04.2025 raport o stanie 

powiatu gołdapskiego za 2024 rok. Art. 30a ust. 9 stanowi z kolei, że po zakończeniu debaty 

Rada Powiatu przeprowadza głosowanie nad udzieleniem Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 

Rada Powiatu podejmuje uchwałę bezwzględną większościową głosów ustawowego składu 
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rady. Nie podjęcie uchwały o udzielenie wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem 

uchwały nie udzieleniu zarządowi wotum zaufania. Wobec powyższym przykłada się radzie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecku serdecznie podziękował za okazane zaufanie zarówno dziś, 

jak i przez cały miniony rok. Dziękuję za możliwość współpracy, zarówno jako członek 

zarządu, jak i jako osoba prywatna. Wielokrotnie kontaktowaliśmy się ze sobą telefonicznie, 

zgłaszali mi Państwo różne problemy od spraw drogowych po kwestie indywidualne dotyczące 

naszych mieszkańców. Za to zaangażowanie z Państwa strony bardzo dziękuję. Szczególne 

podziękowania kieruję do naszych pracowników, na czele z Panią Sekretarz. To właśnie dzięki 

ich codziennej pracy i zaangażowaniu możemy dziś zaprezentować tak obszerny i rzeczowy 

raport. Ogromny wkład mają zarówno pracownicy jednostek powiatowych, jak i pracownicy 
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Starostwa Powiatowego. Pragnę również podziękować Pani Marzannie Wardziejewskiej,  

byłej staroście, która w poprzednim roku przewodziła zarządowi i z ogromnym 

zaangażowaniem reprezentowała go na zewnątrz. To dzięki jej staraniom wiele z omawianych 

inwestycji mogło zostać zrealizowanych. Doceniam tę pracę i serdecznie za nią dziękuję. 

Dziękuję również obecnemu zarządowi, na czele którego dzięki Państwa decyzji mam zaszczyt 

stać od ubiegłego roku. Jest to dla mnie niezwykle cenne doświadczenie. Czuję, że spełniam 

się w tej roli i że mam Państwa wsparcie, które bardzo sobie cenię. Możliwość służenia 

mieszkańcom powiatu traktuję jako swoją misję, którą chciałbym kontynuować. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant dodała, że będzie wyrazicielem wielu głosów, wielu osób, 

które są obecni tutaj na sali, że w naszym postrzeganiu jest Pan właściwą osobą na właściwym 

miejscu. Trzymamy kciuki i krok do kroku, abyśmy rzeczywiście osiągali wszyscy wspólne 

sukcesy i mieszkańcy naszego powiatu tymi sukcesami mogli się ucieszyć. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad. 

 

Ad9a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2024 rok. 

/sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że sprawozdania finansowe zostały 

przygotowane w oparciu o rozporządzenie Ministra Rozwoju i Finansów z dnia 13 września 

2017r. w sprawie rachunkowości oraz planów dla budżetu państwa, budżetu jednostek 

samorządu terytorialnego, jednostek budżetowych, samorządowych zakładów budżetowych, 

państwowych funduszy celowych oraz państwowych jednostek budżetowych mających 

siedzibę poza granicami Rzeczpospolitej Polskiej zgodnie z przepisami ustawy z dnia  

29 września 1994r. o rachunkowości z uwzględnieniem zasad określonych w ustawie z dnia  

27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych, a także na podstawie ewidencji księgowej budżetu. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeśli chodzi o bilans wykonania 

budżetu za 2024r. zamknął się on sumą 10 451 026,01 zł, aktywa to środki pieniężne budżetu, 

pozostałe środki pieniężne i pozostałe należności i rozliczenia. Po stronie pasywów znajdują 

się zobowiązania powiatu i głównie są to wyemitowane obligacje w wysokości  

14  260 000,00 zł, pozostałe zobowiązania, a wynik z wykonania budżetu to nadwyżka  

w kwocie 178 446,42 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że skumulowany 

niedobór budżetu od 2022r. wynosi 7 504 666,22 zł. Po stronie pasywów znalazły się również 
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rozliczenia między okresowe, dotyczą one głównie subwencji i dotacji przekazanych z budżetu 

państwa przeznaczone na realizację wydatków ponoszonych w miesiącu styczeń 2025r. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o zbiorcze 

sprawozdanie finansowe zawiera ono łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów 

samorządowych jednostek budżetowych, łączny rachunek zysków i strat, łączne zestawienie 

zmian funduszu jak również łączną informację dodatkową. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że majątek powiatu stanowią aktywa trwałe w wysokości  

129 015 688, 37 zł, a aktywa obrotowe 6 191 243,51 zł. Fundusz wynosi 126 808 082,37 zł.  

Po stronie pasywów znalazł się również państwowy fundusz celowy, zobowiązania, fundusze 

specjalne i rozliczenia międzyokresowe. Zbiorcze sprawozdanie finansowe w postaci bilansu 

łącznego zamknęło się sumą bilansową w wysokości 135 206 931,88 zł. Łączny rachunek 

zysków i strat przedstawia zestawienie uzyskanych przychodów czyli otrzymane dotacje, 

subwencje, odsetki oraz inne wpływy oraz zestawienie uzyskanych kosztów funkcjonowania 

powiatu. W 2024 roku łączny rachunek zysków i strat zamknął się zyskiem w wysokości 

27 439 360,28 zł. Łączne zestawienie zmian funduszu jednostki, które przedstawia stan 

funduszu, po uwzględnieniu wyniku finansowego wynosi 126 808 082,37 zł. Sprawozdanie 

zawiera również zbiorczą informację dodatkową i jest to kolejny element sprawozdania, zostały  

do niego wprowadzone dodatkowe informację i objaśnienia dotyczące oceny sytuacji 

majątkowej, finansowej i wyniku finansowego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

Ad.9b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła sprawozdanie Zarządu Powiatu  

w Gołdapi za 2024 rok /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że budżet powiatu gołdapskiego  

na 2024 rok uchwaliła rada powiatu w Gołdapi 21 grudnia 2023 roku uchwałą  

nr LXXIV/347/2023 w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. zarząd powiatu zgodnie  

z podjętą uchwałą oraz zmianami dokonywanymi w ciągu roku realizował budżet 2024 r. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że dochody budżetu powiatu 
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gołdapskiego w 2024 roku znacznie wzrosły, ze względu na pozyskanie dochodów  

z Rządowego Funduszu Polski Ład. Ostatecznie wykonanie budżetu za ten rok wyniosło  

81 506 709,97 zł. Wraz ze wzrostem dochodów sukcesywnie rosły wydatki, których wykonanie 

w 2024 roku wyniosło 81 328 263,55 zł. Wynik budżetu zamknął się nadwyżką w wysokości 

178 446,42 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że przy realizacji 

budżetu plan dochodów został zrealizowany w wysokości 96,99%, natomiast plan wydatków 

w 93,03%. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że zostały wyemitowane 

obligacje w wysokości 3 000 000,00 zł, tutaj zrealizowano wolne środki w wysokości  

4 037 101,35 zł, oraz rozchody w kwocie 1 040 000,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz poinformowała, że główne źródła dochodów budżetu powiatu gołdapskiego  

to subwencje, które zostały zrealizowane w 100%, dotacje celowe zrealizowane w 92,79%, 

dotacje rozwojowe 99,54% i dochody własne 105,30%. Dotacje celowe z budżetu państwa  

na realizację zadań z zakresu administracji rządowej w 2024 roku były głównie pozyskane  

w 99,99% i są to głównie zadania zlecone. Powiat Gołdapski pozyskiwał również dotacje 

celowe na zadania własne w ramach umów i porozumień z administracją rządową i realizacja 

wyniosła 79,24 %.  W ramach tych środków pozyskano dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, Programu Rozwoju Północno – Wschodnich Obszarów 

Przygranicznych na lata 2024- 2030 zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1784n na odcinku od km 10+930 do km 13+130, dł. odc.2,20 km” w kwocie  

1 412 986,94 zł, dotację na przeprowadzenie Kwalifikacji Wojskowej dla Powiatowej Komisji 

Lekarskiej –22 281,03 zł, dotację na realizację projektu „Kompleksowe wsparcie dla  rodzin- 

za życiem” – 380 040,00 zł, dotację z Departamentu Budżetowego Ministra Obrony Narodowej 

na realizację zadania polegającego na zakupie pakietu ubiorczego ucznia Oddziału 

Przygotowania Wojskowego I klasy dla 30 uczniów w kwocie 34 800,00 zł, dotacja  

na dofinansowanie zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w kwocie 42 347,29 zł, 

dotację z Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024 na realizację projektu  "Wzmocnienie 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drogach powiatowych w Gminie Banie Mazurskie"  

w kwocie 95 496,69 zł, dotację w ramach przedsięwzięcia pn.” Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025”, dofinansowanie zakupu nowości wydawniczych 

– książek nie będących podręcznikami kwocie 27 744,00 zł, dofinansowanie z Ministerstwa 

Edukacji Narodowej w ramach programu „Podróże z klasą” w kwocie 36 009,04 zł. Pozyskano 

również środki finansowe na realizację zadań związanych z rozwojem sieci domów dla matek 

z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży w kwocie 50 680,00 zł, dotację na Dofinansowanie 
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wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 

2024 – 2027” w łącznej kwocie 113 766,41 zł, dotację na Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024 – 2027” w łącznej kwocie 38 254,51 zł, dotację na Ośrodki 

wsparcia Domu dla matek z małymi dziećmi i kobiet w ciąży – 70 532,15 zł, dotacje celowe 

otrzymane od jednostek samorządu terytorialnego w ramach umów i porozumień, dotację 

celową od Samorządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego na prowadzenie Powiatowej 

Biblioteki Pedagogicznej w Gołdapi – 105 000,00 zł, dotację na realizację zadań z zakresu 

opieki nad dzieckiem i rodziną, od powiatów i gmin z których dzieci pochodzą –  

2 229 944,44 zł, dotację celową od Gminy Gołdap na pomoc finansową dla powiatu na zakupy 

inwestycyjne- zakup sprzętu medycznego na oddział pediatryczny szpitala w kwocie  

94 970,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że również w ramach 

umów i porozumień powiat pozyskał dotację na realizację zadania pn.:” Remont drogi 

powiatowej nr 1815N na odcinku Juchnajcie- Widgiry” w kwocie 851 029,17 zł, ze wsparciem 

z Gminy Gołdap 720 000,00 zł, oraz z Gminy Banie Mazurskie – 131 029,17 zł, dotację celową 

od Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego tytułem rekompensaty w części 

stanowiącej zwrot utraconych przychodów z tytułu stosowania ustawowych uprawnień  

do ulgowych przejazdów w publicznym transporcie zbiorowym do wysokości poniesionej  

z tego tytułu straty przez Operatora publicznego transportu zbiorowego za 2024 r. w kwocie  

10 518,95 zł, dotację celową od Gminy Dubeninki w celu realizacji powiatowych przewozów 

pasażerskich na linii komunikacyjnej Gołdap – Skajzgiry przez Rogajny, Żytkiejmy w kwocie 

5 386,07 zł, dotację celową od Gminy Gołdap w celu realizacji powiatowych przewozów 

pasażerskich na linii komunikacyjnej Gołdap – Banie Mazurskie przez Wilkasy, Grabowo  

w kwocie 7 486,29 zł, dotację celową od Gminy Banie Mazurskie w celu realizacji 

powiatowych przewozów pasażerskich na linii komunikacyjnej Gołdap – Banie Mazurskie 

przez Grabowo w kwocie 9 000,00 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że w ramach dotacji z funduszy celowych i innych źródeł powiat uzyskał środki 

z Funduszu Pracy na dofinansowanie wynagrodzeń dla pracowników Powiatowego Urzędu 

Pracy w Gołdapi ze środków z Funduszu Pomocy na edukację dzieci z Ukrainy  

dofinansowanie zadań własnych organizatorów w zakresie przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej - od Wojewody Warmińsko- Mazurskiego, wsparcie 

finansowe na realizację zadania pn.” Rządowy program wsparcia powiatu w organizacji  

i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej w 2024 roku, dotacja z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na : Remont drogi powiatowej nr 1815N na odcinku Juchnajcie- Widgiry, 
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dotacja z Rządowego Funduszu Polski Ład : Program Inwestycji Strategicznych  

na Modernizację dróg powiatowych o numerach: 1974N Linowo-Przerośl, 1790N Rudzie - 

granica powiatu, 1892N Dubeninki w kierunku msc. Cisówek, dotację z Rządowego Funduszu 

Polski Ład : Program Inwestycji Strategicznych na Przebudowę  ulicy Lipowej (4816N),  

1-go Maja (4820N), Jeziorowej  (4808N) w Gołdapi, Jaćwieskiej (4807N), Partyzantów 

(4831N), Tatyzy (4844N), Przytorowej (4836N) Sikorskiego (4842N), Słonecznej (4838N), 

Chopina (4803N) oraz na zakup sprzętu niezbędnego do modernizacji infrastruktury drogowej 

Powiatu Gołdapskiego. Pozyskano również dotację z PFRON w ramach Programu 

Wyrównywania Różnic Między Regionami,  dotację z Wojewódzkiego Funduszu  Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej na opracowanie  dokumentacji do realizacji przedsięwzięć 

służących  modernizacji energetycznej obiektów Komendy Powiatowej  Państwowej Straży 

Pożarnej w Gołdapi oraz dotację z Wojewódzkiego Funduszu  Wsparcia Państwowej Straży 

Pożarnej na zakup sprzętu termowizyjnego do Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej. Środki pozyskane z budżetu Unii Europejskiej i z Budżetu Państwa zostały 

zrealizowane w 99,54 %. Pozyskano środki na „Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa 

jednostek organizacyjnych Powiatu Gołdapskiego”, „Rozwój e-usług publicznych w Powiecie 

Gołdapskim”, „Akredytacja Erasmus 2024 i 2023” czy „Wsparcie pieczy zastępczej w powiecie 

gołdapskim”. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że dochody własne 

powiatu niezmiennie nie są wysokie. Zaliczamy do nich również udziały z tytułu podatku  

PIT i CIT. Łącznie dochody własne powiatu wynoszą 7 737 121,72 zł. W wykonaniu dochodów 

największą pozycją są różne rozliczenia, w których znajdują się środki z subwencji i pozyskane 

z zewnątrz. Główne źródła wydatków budżetu to wydatki na wynagrodzenia i pochodne 

pracowników powiatu gołdapskiego, wydatki w wyniku dotacji, na obsługę długu powiatu, 

Programy finansowane z udziałem środków UE . Z tytułu poręczeń i gwarancji powiat  

nie poniósł kosztów. W ramach wydatków majątkowych w 2024 roku w ramach budżetu 

wydano 24 663 982,01 zł, a z programów finansowanych z udziałem środków UE  

797 261,40 zł. Najwyższą pozycją w wykonaniu wydatków powiatu jest transport i łączność, a 

drugą oświata i wychowanie. Nastąpił wzrost wydatków. W dziale 801 i 854 poniesiono 

wydatki w łącznej kwocie 24 114 347,49 zł. Wydatki majątkowe w 2024 roku wyniosły  

24 663 982,01 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w 2024 została 

zakończona przebudowa ulic:  Lipowej(4816N), 1-go Maja (4820N), Jeziorowej(4808N) . 

Całkowita wartość inwestycji wyniosła 10 687 889,80 zł w tym: dofinansowanie w wysokości 

9 500 000,00 zł oraz wkład własny powiatu w wysokości 1 187 889,80 zł. Skarbnik Powiatu 

Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że powiat gołdapski dokonał zakupu sprzętu 
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niezbędnego do modernizacji infrastruktury drogowej Powiatu Gołdapskiego i całkowita 

wartość zadania wyniosła 1 838 431,90 zł. W ramach pozostałych zadań inwestycyjnych  

z pozyskanych środków z Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych 

zachowań - Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024 Powiat Gołdapski 

zrealizował projekt "Wzmocnienie bezpieczeństwa w ruchu drogowym na drogach 

powiatowych w Gminie Banie Mazurskie”  59 996,69 zł. Nastąpiła również regulacja stanów 

prawnych, czyli wykup gruntów pod przyszłe inwestycje w wysokości 28 062,66 zł.  

W pozostałych zadaniach inwestycyjnych wymieniono również nawierzchnie przy budynku 

Liceum Ogólnokształcącego oraz izolację ścian fundamentowych budynku. Doposażono dom 

samotnej matki w wiatę rowerową oraz śmietnikową w PCPR w Gołdapi. Całkowita wartość 

zadania wyniosła 63 000,00 zł. Zakupiono sprzęt i wyposażenie do celów działań ratowniczych 

podczas klęsk żywiołowych takich jak powodzie, przez jednostki PSP z  terenu woj. 

warmińsko-mazurskiego o wartości  59 500 zł. Zakupiono sprzęt termowizyjny do Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Zakupiono również mikrobus dziewięcioosobowy do 

przewozu osób niepełnosprawnych w ramach środków pochodzących z "Program 

wyrównywania różnic między regionami III" "Kolorowa droga dzieci z domu do szkoły". 

Powiat Gołdapski przekazał środki w formie dotacji dla Gminy Gołdap na przebudowę ulicy 

Polnej w Gołdapi w wysokości 330 000,00 zł oraz przebudowa drogi gminnej we wsi Rożyńsk 

Mały w wysokości 390 000,00 zł. Przekazano również dotację celową Gminie Dubeninki na 

zadanie pn.: "Żytkiejmy sękaczem stoją-zmaterializowanie symbolu w centrum wsi”  

w wysokości 5 000,00 zł. Dotację celową przekazano także spółce GoldMedica na zakup 

sprzętu medycznego z przeznaczeniem na wyposażenie oddziału pediatrycznego w wysokości 

94 970,00 zł, zakup urządzenia do kompresji klatki piersiowej i modemu do defibrylatora  

do teletransmisji dla zespołów ratownictwa medycznego w wysokości 83 000,00 zł oraz zakup 

defibrylatora/kardiomonitora oraz respiratora transportowego dla zespołów ratownictwa 

medycznego w wysokości 150 626,82 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że w ramach realizacji programów wieloletnich Akredytacja Erasmus 2023 

całkowita wartość zadania wyniosła 283 825,78 zł i zrealizowano je w 82,45 %, natomiast 

Akredytacja Erasmus 2024 wydatkowanie środków rozpocznie się w roku następnym. 

Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa jednostek organizacyjnych Powiatu Gołdapskiego 

zrealizowano w 64,85 %, a rozwój e-usług publicznych w powiecie Gołdapskim w 15,48 %. 

Wydatki na wsparcie pieczy zastępczej w Powiecie Gołdapskim oraz z  bocianem przez EGO! 

będą realizowane w roku 2025. Remont drogi dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 4807N 

ulica Jaćwieska, 4846N ulica Warsztatowa i 4831N ulica Partyzantów w Gołdapi oraz remont 
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drogi dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 4802N ulica Bagienna zostały zrealizowane  

w 100% i została dokończona realizacja przebudowy ulic: Lipowej (4816N), 1-go Maja 

(4820N), Jeziorowej. Ponadto wykonano roboty remontowo-konserwacyjne elewacji 

budynków wraz z poprawą efektywności cieplnej w części budynków Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

Ad.9c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła informację o stanie mienia Powiatu 

Gołdapskiego /informacja w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że stan mienia Powiatu to grunty  

o ogólnej powierzchni wynoszą 448,5770 ha, w tym oddane w trwały zarząd 444,2732 ha  

i będące w dyspozycji Starostwa Powiatowego w Gołdapi. Dane dotyczące innych niż praw 

majątkowych, to prawo użytkowania wieczystego gruntu Skarbu Państwa, oznaczonego 

numerem ewidencyjnym działki 1495/3 o pow. 0,0349 ha, położonego przy ul. Suwalskiej  

w Gołdapi. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz powiedziała, że jeśli chodzi o zmiany  

w stanie mienia komunalnego wynikają one głównie z nabycia przez powiat gołdapski 

niezabudowanych nieruchomości pod pas drogowy oraz przekazania ich w trwały zarząd dla 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi. Wynikają one również z aktualizacji wartości 

zabudowanych nieruchomości, uregulowania stanu prawnego nieruchomości i wygaszania 

trwałego zarządu i użytkowania poszczególnych nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 
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Ad.9d 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2024 rok  

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego /opinia w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uchwała Nr RlO.Vlll-0120-167/25 składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 18 kwietnia 2025 roku  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2024 

rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w działając na podstawie 

art. 19 ust. 2 w zw. z art. 13 pkt 8 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o regionalnych izbach 

obrachunkowych (Dz. U. z 2025 r. poz. 7), postanawia: pozytywnie zaopiniować wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że W dniu 10 kwietnia 2025 roku do Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2024 

rok. Skład Orzekający dokonując analizy przedmiotowego wniosku ustalił, co następuje: 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Gołdapi rozpatrzyła m.in.: sprawozdanie finansowe, 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu w Gołdapi za 2024 r. wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie o tym sprawozdaniu, informację o stanie mienia Powiatu  

w Gołdapi. Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Gołdapi, działając na podstawie art. 16 ust. 3 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2024 r. poz. 107 ze zm.), 

pozytywnie oceniła wykonanie budżetu Powiatu za 2024 r. i wystąpiła do Rady Powiatu  

w Gołdapi z wnioskiem o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie stwierdza, że wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi został sformułowany w oparciu o ocenę wykonania 

budżetu przez Zarząd Powiatu w Gołdapi. Wobec powyższego Skład Orzekający postanowił 

jak w sentencji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej opinii. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 
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Ad.9e 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi o udzielenie absolutorium /wniosek w załączeniu- zał. nr 11 do 

protokołu/. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

działając na podstawie art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107 z późn. zm) oraz art. 270 ust. 3 ustawy z dnia  

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1530 z późn. zm.) 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 10 kwietnia 2025 roku rozpatrzyła sprawozdanie 

finansowe, informację o stanie mienia jednostki, sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

powiatu gołdapskiego za 2024 rok wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Olsztynie.  Na podstawie w/w dokumentów Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje 

wykonanie budżetu powiatu za rok 2024 i wnioskuje o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok Powyższy wniosek Komisja 

Rewizyjna w składzie 3-osobowym przyjęła 3 głosami „za”, głosów „przeciw” i głosów 

„wstrzymujących się” nie było, przy liczbie głosujących wynoszącej 3 osoby.  Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 

w Gołdapi działając na podstawie art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107 z późn. zm.)  postanawia pozytywnie zaopiniować: 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu za 2024 rok, sprawozdanie finansowe za 2024 rok, 

sprawozdanie z wykonania planów finansowych jednostek dla których organem założycielskim 

jest jednostka samorządu terytorialnego, informację o stanie mienia jednostki, informację  

o zmianach w planie wydatków na realizację programów finansowych z udziałem środków 

unijnych, informację o stopniu zaawansowania realizacji programów wieloletnich. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że po rozpatrzeniu 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2024 rok, sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania planów finansowych jednostek dla których organem założycielskim 

jest jednostka samorządu terytorialnego, informacji o stanie mienia komunalnego, informacji o 

zmianach w planie wydatków na realizację programów finansowych  z udziałem środków 

unijnych, informacji o stopniu zaawansowania realizacji programów wieloletnich  i zapoznaniu 

się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu  z wykonania 

budżetu oraz wysłuchaniu ustnych wyjaśnień Skarbnika Powiatu - Komisja Rewizyjna 3 

głosami „za” przy wszystkich osobach obecnych pozytywnie oceniła wykonanie budżetu  

za 2024 r.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionego 

wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

Ad.9f 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł przedstawiła opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Gołdapi /opinia w załączeniu- zał. nr 12 do protokołu/. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że uchwała  

Nr RlO.Vlll-0120-167/25 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 18 kwietnia 2025 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi z tytułu 

wykonania budżetu za 2024 rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Olsztynie działając na podstawie art. 19 ust. 2 w zw. z art. 13 pkt 8 ustawy z dnia  

7 października 1992 r. o regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2025 r. poz. 7), 

postanawia pozytywnie zaopiniować wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu 

za 2024 rok. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Anna Kozioł poinformowała, że w dniu 

10 kwietnia 2025 roku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wpłynął wniosek  

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok. Skład Orzekający dokonując 

analizy przedmiotowego wniosku ustalił, co następuje: Komisja Rewizyjna Rady Powiatu  

w Gołdapi rozpatrzyła m.in.: sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu 

Powiatu w Gołdapi za 2024 r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o tym sprawozdaniu, informację o stanie mienia Powiatu w Gołdapi. Komisja Rewizyjna Rady 

Powiatu w Gołdapi, działając na podstawie art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2024 r. poz. 107 ze zm.), pozytywnie oceniła wykonanie 

budżetu Powiatu za 2024 r. i wystąpiła do Rady Powiatu w Gołdapi z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie stwierdza, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Gołdapi został sformułowany w oparciu o ocenę wykonania budżetu przez Zarząd Powiatu 

w Gołdapi. Wobec powyższego Skład Orzekający postanowił jak w sentencji. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej opinii. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

Ad.9g 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że Zarząd Powiatu w Gołdapi, realizując ustawowy obowiązek, przyjął 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok wraz z informacją  

o stanie mienia jednostki, podejmując Uchwałę Nr 76/2025 Zarządu Powiatu w Gołdapi  

z dnia 19 marca 2025 r.  w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Gołdapskiego oraz informacji o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego  

za 2024 r. Jednocześnie przekazał je Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Olsztynie w wymaganym terminie. Sprawozdania zostały sporządzone w oparciu o przepisy 

wykonawcze i pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rewizyjną oraz Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Po zapoznaniu się z sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu za rok 

2024 proponuję pozytywnie ocenić pracę Zarządu. Zarząd Powiatu wykazał się skutecznym 

zarządzaniem finansami powiatu, co pozwoliło na realizację szeregu ważnych inwestycji i 

projektów. Zarząd działał rzetelnie, zgodnie z prawem oraz w interesie wspólnoty mieszkańców 

powiatu. Należy więc zauważyć dotychczasowe pozytywne działania Zarządu i wyrazić zgodę 

na udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do Pana 

Przewodniczącego. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad. 

 

Ad.10a 

W zastępstwie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Wioletta Faltyn 

przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w Gołdapi zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, których 

właścicielem jest Powiat Gołdapski /uchwała w załączeniu- zał. nr 13 do protokołu/. 
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W zastępstwie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Wioletta Faltyn 

poinformowała, że Burmistrz Gołdapi wystąpił z wnioskiem o ustanowienie nowego 

przystanku w miejscowości Barkowo w ciągu drogi powiatowej nr 1900N, na której planowane 

jest uruchomienie nowej linii komunikacyjnej w celu dowożenia dzieci do szkoły i odbioru  

po zakończonych zajęciach szkolnych. W związku z powyższym należy zmienić załącznik  

w uchwale nr XXIX/187/2012 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gołdapski. W załączniku 

zmieni się jedna pozycja, czyli zostanie dopisany przystanek w miejscowości Barkowo.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków, których właścicielem jest Powiat Gołdapski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, , Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

 

 

 



26 
 

Ad.10b 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił uchwałę Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Gołdapskiego /uchwała w załączeniu- zał. nr 14 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że oba dokumenty zostały przygotowane 

zgodnie z ustawą z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym oraz ustawą z dnia  

27 sierpnia  2009 r. o finansach publicznych i pozytywne zaopiniowane przez Komisję Stałą 

oraz Rewizyjną, oraz Regionalną Izbę Obrachunkową. Sprawozdanie finansowe Powiatu 

Gołdapskiego za 2024 rok, składa się z: bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych, łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające z 

rachunków zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, łącznego zestawienia zmian 

w funduszu obejmującego dane wynikające z danych samorządowych jednostek budżetowych, 

łącznej informacji dodatkowej. Sprawozdania zostały sporządzone w oparciu o przepisy 

wykonawcze i pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rewizyjną, Komisje Stałe Rady 

Powiatu oraz Regionalną Izbę Obrachunkową. Zarząd Powiatu, wykonując ustawowy 

obowiązek, przekazał sprawozdania organowi stanowiącemu zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy 

o finansach publicznych. Sprawozdanie to organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego zgodnie z art. 270 ust. 4 w/cyt. ustawy rozpatruje i zatwierdza wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu w terminie do 30 czerwca roku następującego 

po roku budżetowym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Gołdapskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, , Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant przeszedł do realizacji kolejnego puntu obrad 

 

Ad.10c 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił uchwałę Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok /uchwała 

w załączeniu- zał. nr 15 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że na podstawie  art. 12 pkt. 6 i art. 30 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym oraz  art. 271 ust. 1 ustawy  

z dnia 27 sierpnia  2009 r. o finansach publicznych Rada Powiatu uchwala, co następuje:  

Po zapoznaniu się z: sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok; 

sprawozdaniem finansowym za 2024 rok; informacją o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego; 

opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie; stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi; udziela się Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, 

że Zarząd Powiatu w Gołdapi, realizując ustawowy obowiązek, przyjął sprawozdanie  

z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia 

jednostki, podejmując Uchwałę Nr 76/2025 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 19 marca 2025 

r. w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Gołdapskiego oraz informacji o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego za 2024 r. Jednocześnie 

przedstawił je Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie w wymaganym 

terminie. Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie wyraziła pozytywną opinię  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Gołdapi sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2024 

rok wraz z informacją o stanie mienia. Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Gołdapi 

pozytywnie rozpatrzyła sprawozdanie i informację o stanie mienia jednostki wraz z opinią RIO 

w Olsztynie o tym sprawozdaniu. Wydała pozytywną opinię o wykonaniu budżetu  

i sformułowała wniosek do Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
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Powiatu w Gołdapi został przedstawiony Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie  

i otrzymał również pozytywną opinię. Budżet powiatu realizowany był w sposób prawidłowy, 

gospodarny i oszczędny. Zrealizowano wiele inwestycji w tym projekty realizowane przy 

udziale środków unijnych. W trakcie roku nie stwierdzono przekroczenia planu finansowego 

przyjętego uchwałą Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2024 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, , Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że Rada Powiatu w Gołdapi 

udzieliła Zarządowi Powiatu w składzie Pani Marzanna Wardziejewska, Pani Anna 

Zyborowicz, Pan Władysław Biłas, Pan Krzysztof Kazaniecki absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2024 rok.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki podziękował członkom Rady za udzielenie absolutorium i 

dodał, że jest to bardzo duży mandat zaufania. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki podziękował 

pracownikom za trud włożony w codzienną pracę.  
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Ad.10d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu za 2024 rok. /uchwała w załączeniu- zał. nr 16 do protokołu./ 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że szczegółowo projekt  

był omawiany na posiedzeniu Zarządu i komisji stałych. Zostały urealnione dochody  

do wysokości wykonania, a przede wszystkim zabezpieczone są środki na zakup przyczepy 

transportowej do rozbudowy i modernizacji sieci elektrycznej w budynku Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi wraz z dostosowaniem do zasilania awaryjnego z agregatu prądu 

twórczego zakupionego w ramach projektu pod nazwą podniesienie poziomu 

cyberbezpieczeństwa jednostek organizacyjnych powiatu gołdapskiego realizowanego  

w ramach programu Cyberbezpieczny Samorząd. W związku z tym zostały wprowadzone nowe 

zadania inwestycyjne na realizację właśnie tego zadania do załącznika nr 3. Ponadto  

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie również zabezpieczamy środki na zakup skanera, 

dokumentów, drukarki, kodów kreskowych, pozostałe wnioski zostały rozpatrzone zgodnie  

z prośbą poszczególnych kierowników i naczelników wydziałów. W związku ze zmianami, 

jakie zostały dokonane, plan wydatków i dochodów zwiększa się per saldo o kwotę  

12 226,45 zł. Nie ma to wpływu na deficyt, przychody i rozchody. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmian budżetu powiatu na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, , Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Anna Anetta Kozioł, Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara 

Senda, Anna Staroszczuk, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (3) 
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Paweł Artur Czyż, Jarosław Walc, Anna Zyborowicz 

 

Ad.11 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad.12 

Radna Pani Grażyna Senda powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć informacji odnośnie 

Domu Dziecka 'Tacy sami', ponieważ konkurs rozpisany na prowadzenie Domu Dziecka. 

Radna Pani Grażyna Senda zapytała jaki jest powód rezygnacji tych Państwa z prowadzenia 

tego domu, ponieważ zbierali same pochwały, superlatywy i chciałaby wiedzieć dlaczego 

rezygnują. 

 

Ad.13 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad.14 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że nikt nie zrezygnował z prowadzenia  

tego, tylko jest nowy konkurs, bo okres tamtego konkursu, który był wcześniej realizowany, 

się zakończył. W pierwszym etapie nie została złożona żadna oferta w związku  

z tym konkursem, został właśnie ogłoszony drugi konkurs w sprawie tego  

i najprawdopodobniej będzie też większa liczba potencjalnych wykonawców tego zadania 

zleconego, którzy będą starali się o wygranie tego konkursu. Najprawdopodobniej 'Tacy sami' 

również teraz będą składać. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że natomiast być 

może to jest też spowodowane finansami, ponieważ finanse na jednego wychowanka naszego 

Domu Dziecka są jedne z niższych w województwie, nowy zarząd podjął decyzję o tym,  

że stawkę bazową zwiększyć do kwoty równej dla mieszkańca powiatu gołdapskiego,  

jak i powiatu zewnętrznego, do 5 550,21 zł. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, 

że zmieniono zapisy tej umowy i wprowadzono, że w przypadku nieoczekiwanych kosztów, 

które będzie trzeba ponieść, będzie można o to wystąpić do zarządu i zarząd będzie mógł takie 

środki zabezpieczyć. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że zarząd chce, żeby  

Dom Dziecka funkcjonował poprawnie, a przede wszystkim te osoby, bo są to ludzie, dzieci, 

którzy są w potrzebie i w dużym problemie, ponieważ wiadome jest z jakich środowisk 

pochodzą. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że najprawdopodobniej w tym konkursie, 
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który został ogłoszony, będzie większa liczba podmiotów zainteresowanych oświadczeniem 

prowadzenia takiej placówki. 

 

Ad.15 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych nie zgłoszono.  

 

Ad.16 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby poinformować o tym, że 9 czerwca 

2025 roku w siedzibie naszego Starostwa Powiatowego o godzinie 11:00 zostanie zrealizowany 

wniosek m.in. Radnego Jarosława Walca, który prosił o organizację spotkania z władzami EGO 

Bocian plus z planistą tej inwestycji na naszym powiecie. Będzie to wspólne spotkanie  

dla radnych zarówno powiatowych powiatu gołdapskiego, jak i radnych gminy Gołdap. 

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że rokrocznie o tej porze realizowane 

jest działanie, jakim jest Eko Piknik i w tym roku odbędzie się on 14 czerwca Eko Piknik 

Dziedzictwo Natury i Rzemiosła na placu. Kolejny rok z rzędu będzie realizowana Bitwa 

Regionów, dzięki przychylności Krajowego Środka Wsparcia Rolniczego i negocjacji  

Pana starosty udało się kolejną bitwę regionów zrobić na terenie naszego powiatu. Jeśli chodzi  

o bitwę regionów jest to konkurs kulinarny, który promuje bogactwo lokalnych smaków oraz 

dziedzictwo kulinarne. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że najważniejsze jest 

to, że  Koła Gospodyń Wiejskich się włączają, bo w tym roku dziewięć Kół Gospodyń 

Wiejskich również będzie rywalizowało ze sobą, które zawalczą oczywiście o miejsce  

w półfinale. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska zaprosiła radnych do udziału  

w tym wydarzeniu. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant poinformował, że mieszkańcy, którzy przemieszczają  

się ulicą Lipową, kierowcy już od dawna sygnalizują, że jest ten duży problem z zatorem, który 

powstaje niedaleko skrzyżowania z ulicą Kolejową na skutek zwężenia drogi. Problem  

jest i ten problem oczekuje rozwiązania.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że temat zostanie niebawem zrealizowany. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, zrobił on objazd wspólnie z Panią dyrektor 

i przedstawicielami policji i zmiana organizacji ruchu na tym odcinku została pozytywnie 

zaopiniowana i w niedalekiej przyszłości zostanie tam postawiony zakaz parkowania i postoju. 
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Ad.17 

Wolne wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad.18 

Głosu wolnego nie zgłoszono.  

 

Ad.19  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że 1 czerwca odbędą  

się w wybory prezydenckie. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poprosił wszystkich 

mieszkańców, wszystkich obywateli powiatu, aby zechcieli wziąć udział w tych jednych  

z najważniejszych wyborów, jakie odbywają się w kraju. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował za pracę i zamknął obrady XVII 

(17) Sesji Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 32 stron kolejno ponumerowanych. 

 

      Przewodniczący  

Rady Powiatu w Gołdapi  

 

Piotr Rant 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska, 26.05.2025 r 


